



München, 22. September 2023

LUPP + PARTNER BERÄT BRAND HOUSE PRODUCTION BEI EINER FINANZIERUNGSRUNDE IM ZUSAMMENHANG MIT DEM ERWERB DER MARKE STRENESSE

Lupp + Partner hat die Brand House Production GmbH bei einer Finanzierungsrunde mit einer angesehenen Investorin beraten. Das Investment wurde mit dem Zweck des Erwerbs des Markenportfolios "Strenesse" aufgenommen.

Das Markenportfolio „Strenesse“ wurde in der Folge durch die Brand House Production GmbH mit der Kanzlei SSB Söder Berlinger Rechtsanwälte PartG mb, München, von der Schweizer H2P AG erworben.

Das Team von Lupp + Partner hat die Brand House Production GmbH in allen gesellschaftsrechtlichen Aspekten der Transaktion beraten. Die Transaktion unterstreicht die Expertise von Lupp + Partner in der Beratung von Venture Capital Transaktionen.

Lupp + Partner ist eine Transaktionskanzlei mit Büros in München, Hamburg, Frankfurt am Main und Berlin.

Munich, 22nd September 2023

LUPP + PARTNER ADVISED BRAND HOUSE PRODUCTION ON ITS FINANCING ROUND IN RELATION TO THE ACQUISITION OF THE BRAND STRENESSE

Lupp + Partner advised Brand House Production GmbH on its Financing Round with a renowned investor. The investment was taken up with the purpose of acquiring the "Strenesse" brand portfolio.

The "Strenesse" brand portfolio was subsequently acquired by Brand House Production GmbH with the law firm SSB Söder Berlinger Rechtsanwälte PartG mb, Munich, from the Swiss company H2P AG.

The Lupp + Partner team advised Brand House Production GmbH on all corporate legal aspects of the transaction. The transaction highlights Lupp + Partner's expertise in advising on venture capital deals.

Lupp + Partner is a transaction law firm with offices in Munich, Hamburg, Frankfurt am Main and Berlin.

SSB Söder Berlinger ist eine in München ansässige Verlags-, Medien- und Markenrechtskanzlei.

SSB Söder Berlinger is a Munich-based publishing, media and trademark law firm.